

《单词百科:stoneware是什么意思?stoneware怎么发音?stoneware的解释和用法》

英语单词stoneware是什么意思?stoneware怎么读?stoneware怎么发音?简答网为您整理了stoneware的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



stoneware怎么读

stoneware的读音:[st nwe (r)]

stoneware的意思

1、n.石制品，粗陶器;石器;

stoneware的近义词

1、China n. 中国;

stoneware的双语例句

1、 Pattern description: Stoneware featuring an assortment of various farm and animal images accented by blue trim.

样式描述: 粗陶器以为特色各种各样蓝色修剪重读的各种各样的农厂和牲口图象.

2、 The use of stoneware cocks is not considered to be safe enough.

使用陶制的活栓,认为是不够安全的.

3、 The raw material includes porcelain, stoneware and ceramics with different enamels.

我们的产品有各种高温高白、温白瓷、
化瓷、质瓷及色釉等各种质地的器型可供选择.

4、 Stoneware is fired at a high temperature to cause it to vitrify and harden.

在高温下烧制瓷器以至其成玻璃状, 变硬。

5、 Because only a small number of stoneware , it is mainly pottery, porcelain two categories.

由于炆器数量很少, 故主要介绍陶器、 瓷器两类.

6、 The relief porcelain stoneware in the bathroom looks expensive.

浴室里的浮雕瓷砖看起来很昂贵.

7、 The stoneware products with bright glaze surface and high thermal stability were produced.

生产出了釉面光亮、热稳定性好的瓷投釉炆器产品.

8、 ...hand-painted blue-and-white stoneware.

手绘青花粗陶器

9、 Stoneware is tough and cannot be scratched.

粗陶器很硬,不会被划出痕迹.

10、 ...a large stoneware bowl.

大粗陶碗

11、S : They were also very talented in working with ceramics and stoneware.

S:他们还在陶器和瓷器制作方面很有天赋.

以上是简答网为您整理的stoneware怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于ston

eware的用法、stonewa

re的释义、stoneware的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/stoneware>

